
Nieuwsbrief Fietsersbond afdeling Capelle aan den IJssel, Januari 2024   

 

Beste Capelse fietsvrienden, 

 

Uiteraard allereerst jullie allen de beste wensen voor het nieuwe jaar, een goede gezondheid en veel 

fietskilometers toegewenst. 

Voorts hierbij een korte samenvatting van de onderwerpen die aan de orde zijn geweest tijdens de 

vergadering van ons bestuur op 13 december 2023. 

Onze secretaris heeft behoorlijk wat materiaal (stickers, folders, etc.) en documentatie van de 

Fietsersbond in voorraad. Indien jullie hierin geïnteresseerd zijn (b.v. om leden te werven!) neem dan 

contact op met Enno (06-42619062). 

Een leuk succes valt te melden naar aanleiding van ons laatste overleg met de gemeente. Halverwege 

het fietspad Keerkring zijn de door ons voorgestelde haaientanden aangebracht op twee plekken voor 

fietsers die linksaf willen oversteken richting Reitdiep en Winschoterdiep. 

Op 28 september 2023 hebben wij een bewonersbijeenkomst bijgewoond in het gemeentehuis met 

betrekking tot de definitieve plannen van de doorfietsroute Algerabrug-Toepad. Onder de aanwezige 

bewoners van Capelle-West was weerstand daartegen, maar ook onderlinge verschillen van mening, 

door de verschillende eigenbelangen. De geplande fietsstraat wordt voorlopig uitgesteld, voor het 

overige worden de plannen van de gemeente doorgezet. 

Ook hebben wij de commissievergadering op 7 december 2023 bijgewoond waar het fietsbeleid van 

de gemeente voor de komende 10-12 jaar werd besproken. De gebruikelijke scheidslijn tussen 

enerzijds Leefbaar Capelle- VVD en vrijwel alle overige aanwezige partijen (de eerste twee 

voornamelijk voor de auto, de overige over het algemeen redelijk pro fiets) zorgde ervoor dat de 

wethouder de notitie teruggenomen heeft en een nieuwe versie begin volgend jaar zal presenteren. 

Wij hebben reeds een afspraak lopen om de nieuwe conceptversie te mogen komen bespreken. 

Opmerkelijk was dat vrijwel alle partijen onze ingebrachte inspraakreactie op het eerste concept 

hadden gelezen en ook op die avond te berde brachten. 

Als afdeling hebben we voor 2024 de volgende onderwerpen in de planning staan: 

-       Herzien van de paaltjesrapportage, wellicht dat we hiervoor een beroep op jullie doen; 

-       Een knelpuntentocht met gemeenteambtenaren en raadsleden; 

-       Het 100e nummer van ons afdelingsblad De Transportfiets uitbrengen; 

-       Bewaken van het nieuwe fietsplan van de gemeente; 

-       Bewaken van de plannen bromfietsen van het fietspad; 

-       Het periodiek overleg met de gemeente voortzetten; 

-       Jullie op de hoogte blijven houden van alle activiteiten via de Nieuwsbrief en De Transportfiets; 

 



Ad de Jonge zal de website up to date houden en zijn vaste rubriek over de fietstechniek en-

onderhoud voortzetten. 

 

Zoals eerder gemeld slaat de vergrijzing ook in ons bestuur toe, daarom willen wij continue een 

beroep op jullie doen om: 

 

-          Nieuwe (jonge) leden te werven; 

-          Te overpeinzen om toe te treden tot het bestuur, hetgeen in de praktijk echt niet zo veel 

            voorstelt als het klinkt en bovendien heel gezellig is; 

-          Af en toe een ingezonden brief, artikel of iets dergelijks toe te sturen. 

 

 

Marco Rorai, 

Capelle a/d IJssel 

 

 

 


